

专利号 : ZL 2020300849397



应用范围 Application

- ▶ 专业扩声系统控制室监听、录音室监听、小型商务场所扩声
- ▶ Professional PA system control room, Recording room monitoring, Small business place

产品特性 Features

▶ MQ-260是一款专业有源监听音箱，采用1寸蚕丝膜片钕磁球顶高音，6.5寸橡胶边定制双磁低音，箱体前脸面板采用钢琴烤漆处理搭配镶嵌在高低音单元外缘的一体铝合金框架，曲线更为流畅，立显质感；同时，经过精准计算的箱体容积及高低单元定位，搭配特别设计的分频电路，得到了一致的相位响应和精准的声像定位，还原高清晰度真实的声音。

▶ 配置了高性能稳定有源功放模块，带输出音量调节开关，带高低频段处理均衡器，可跟据个人听感灵活调节高音或低音动态能量大小，带有1个XLR卡侬输入插座和1个RCA输入插座。

▶ MQ-260 is a professional active monitoring speaker, which adopts 1 inch silk diaphragm neodymium magnetic ball top tweeter, 6.5 inch rubber edge customized double magnetic bass, the front panel of the chest deploys piano baking paint treatment and an integrated aluminum alloy frame embedded in the outer edge of the high and low bass unit, with more smooth curve and vertical texture. Meanwhile, through the accurate calculation of the volume of the chest and positioning of the high and low units. Combined with the specially designed frequency division circuit so that can restore the high-definition real sound.

Equipped with high-end stable active power amplifier module, with output volume adjustment switch and low frequency processing equalizer, which can flexibly adjust the frequency in terms of the personal senses. With 1 XLR input socket and an RCA input socket.

参数规格 Specifications

系统类型	有源监听音箱	System type	Active Monitor Speaker
频率响应	40Hz-20kHz	Frequency response	40Hz-20kHz
额定功率(定阻)	70W/4Ω	Rated power(constant resistance)	70W/4Ω
低频	6.5寸	LF	6.5 Inch
高频	1寸球顶振膜高音	HF	1 Inch top diaphragm high frequency
输入插座	XLR(卡侬) RCA	Input socket	XLR&RCA
尺寸(H×W×D)	332×210×267mm	Dimension(H×W×D)	332×210×267mm
重量	8kg	Net Weight	8kg

